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For correct processing of experimental data from the BM@N experiment, it is necessary to
know exactly the positions in the space of the detectors of the experimental setup. Misalignment
of the detector elements can worsen the accuracy of reconstructed data. The alignment procedure
corrects those initial position values. The goal of the work is to perform the alignment procedure
for TOF-400 detector planes after the first physics run, using the collected experimental data.
Three methods were applied; the results are presented and discussed.

Для корректной обработки экспериментальных данных BM@N необходимо точно знать по-
ложение в пространстве детекторов экспериментальной установки. Несоосность элементов де-
тектора может ухудшить точность восстанавливаемых данных. Процедура выравнивания позво-
ляет корректировать эти начальные значения положения. Цель работы — выполнить процедуру
юстировки плоскостей детектора TOF-400 после первого физического пуска с использовани-
ем собранных экспериментальных данных. Применены три метода, представлены и обсуждены
результаты.
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